
Saksprotokoll i Utval for miljø og samferdsel - 06.02.2019  
 
Marthe Hammer (SV) sette på vegner av SV, SP, A, KRF fram slikt forslag: 
 

«Tillegg:  
Utval for miljø og samferdsel meiner at fylkesvegane i seg sjølv bør vurderast som eit stort 
samferdselsprosjekt, og må få sin plass i Ntp. Utval for miljø og samferdsel meiner at arbeidet må 
vera godt politisk forankra og rår til at leiar, nestleiar og ein representant frå opposisjonen i MISA 
vert med i styringsgruppa. Utval for miljø og samferdsel viser til dialogmøte oktober 2018 og rår til at 
den demokratiske medlemsbaserte miljørørsla vert invitert inn i samarbeidet» 

 
Marthe Hammer (SV) trekte sitt forslag. 
 
Marthe Hammer (SV) sette på vegner av SV, SP, KRF, AP, MDG og V fram slik protokollmerknad: 
 

«Utval for miljø og samferdsel peiker på at fylkesvegane i seg sjølv bør vurderast som eit stort 
samferdselsprosjekt, og må få sin plass i Ntp. Utval for miljø og samferdsel meiner at arbeidet må 
vera godt politisk forankra og rår til at leiar, nestleiar og ein representant frå opposisjonen i MISA 
vert med i arbeidet. Utval for miljø og samferdsel viser til dialogmøte oktober 2018 og rår til at 
miljørørsla vert invitert inn i arbeidet.» 
 

Røysting 
Fylkesrådmannen sitt forslag vart samrøystes vedteke som innstilling til fylkesutvalet.  
 
Innstilling til fylkesutvalet 
 
Fylkestinget meiner det er eit stort behov for å avklare organisering av myndigheitsarbeidet og 
partskontakten innan samferdsel i Vestland fylkeskommune, og ber fylkesrådmannen kome tilbake til sak i 
Fellesnemnda etter drøftingar med Sogn og Fjordane og med framtidige partnarar.  
 
Protokollmerknad frå SV, SP, A, KRF, MDG og V 
Utval for miljø og samferdsel peiker på at fylkesvegane i seg sjølv bør vurderast som eit stort 
samferdselsprosjekt, og må få sin plass i Ntp. Utval for miljø og samferdsel meiner at arbeidet må vera godt 
politisk forankra og rår til at leiar, nestleiar og ein representant frå opposisjonen i MISA vert med i arbeidet. 
Utval for miljø og samferdsel viser til dialogmøte oktober 2018 og rår til at miljørørsla vert invitert inn i 
arbeidet. 
 


